

# Afdelingsbestyrelsesmøde Fællesbo afdeling 200

## Den 11. marts 2024 kl. 19:00.

Deltagere.: Ingvard Dahlin, Peter M. Dyrby, Thomas Lindgaard og Per Møller Jacobsen

1. Velkommen. v/ Formand Peter M. Dyrby, herunder godkendelse og eventuel ændring af dagsorden.
2. Gennemgang af referat fra sidste møde. Orientering v/ Sekretær Per M. Jacobsen.
3. Behandling af indkomne ansøgninger.
  - a Ansøgning fra Gulle Krea, v. Sonja Frosch. Ansøgningen imødekommes ikke. Bestyrelsen opfordrer til, at man fremover tænker over at indtægter fra salg af produkter bør gå til køb af materialer. Bestyrelsen ønsker fremover mere fyldestgørende ansøgninger.
  - b Ansøgning om handicapskilt, punkt fra sidst, Peter orienterer. Vi meddeler at skiltet ikke kan søges hos bestyrelsen, derimod opfordrer bestyrelsen til at beboerne lejer parkeringspladsen foran sit hus.
4. Forslag fra beboerne, fra mail, postkassen og formødet.
  - a Intet, ingen kom til formødet.
5. Økonomi, kort orientering ved Ingvard.
  - a Siden sidst er der brugt kr. 12.500,-
  - b Vi arbejder videre med et internt regnskab, Thomas er tovholder.
6. Lyngbyen er værter for fyraftensmøde for område nord.
  - a Vi afventer nærmere fra Martin, mødet bliver 2. maj, i Byens hus lokalerne er booket, bestyrelsen mødes kl. 16.
7. Hvem har kompetencen over de forskellige lokaler?
  - a Bestyrelsen har kompetencen over lokalerne, vi afventer aftalerne med de enkelte foreninger fra Martin Skytte Hansen.
8. Forretningsorden.

- a Forretningsordenen er vedtaget på separat møde, den endelige nye forretningsorden udfærdiges af Peter M. Dyrby.
- 9.** Husorden.
- a Hvordan skrider arbejdet med forslag til ny husorden frem?
  - b Udvalget arbejder, der vil blive valgmuligheder på nogle af punkterne.
- 10.** Udlejning af Byens Hus.
- a Ekstraordinært afdelingsmøde bliver tirsdag den 30. april. Udlejning af Byens Hus og Køkken til Byens Hus vil være de eneste punkter på dagsordenen.
- 11.** Markvandring.
- a Fredag den 22. marts 9:00 hvem deltager? Vi starter med morgenmad.
  - b Punkter vi skal huske til markvandring.
    - i Træ i Engens Kvarter, jævnfør mail.
    - ii Billard har snakket med Martin Skytte om at få støjdemper.
- 12.** Legepladser, hvordan skrider arbejdet frem?
- a Kort orientering fra Susan. Udvalget har haft møde, og arbejder.
  - b Der havde været tale om at finde ud af hvilke legepladser der bruges mest, om vi måske kunne reducere antallet af legepladser, og så få nogen bedre legepladser.
- 13.** Udlejning gennem Fællesbo Sideaktivitet.
- a Per arbejder på en forespørgsel om en redegørelse fra Fællesbo om Fællesbo Sideaktivitet.
- 14.** Øge indbetalinger til vedligeholdelseskontoen.
- a Bestyrelsen havde en god drøftelse af problematikken, vi overvejer om vi skal fremsætte et forslag om at øge indbetalingen til vedligeholdelseskontoen, med f.eks. 1% ekstra på huslejen.
- 15.** Næste møde. Orientering v/ Peter M. Dyrby
- 16.** Eventuelt.